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Abstract (en)
[origin: US4523856A] An electronic timepiece is provided with an alarm and means coupling a sounding unit to a circuit generating a sonic signal.
The first electrode (6) of the sounding unit (5) is mechanically and electrically fixed to a metallized decoration (4) set under the glass (3). Two
conductive members (12) are arranged to pass through the timepiece dial and then to be elastically supported, the first against the decoration (4)
and the second against the second electrode (7) of the sounding unit in order to connect said unit to the terminals (10) of the signal generating
circuit. The arrangement facilitates encasing the timepiece and thus realizes an increased productivity.

Abstract (fr)
Pièce d'horlogerie électronique munie d'un dispositif d'alarme et moyens de liaison reliant la pastille sonore au circuit engendrant le signal sonore.
La première électrode (6) de la pastille (5) est fixée mécaniquement et électriquement à une décoration métallisée (4) apposée sous la glace (3).
Deux amenées conductrices (12) sont arrangées pour traverser le cadran et venir s'appuyer élastiquement la première sur ladite décoration (4) et la
seconde sur la seconde électrode (7) de la pastille pour connecter ladite pastille aux bornes (10) du circuit délivrant le signal sonore. La construction
proposée facilite l'emboîtage de la pièce d'horlogerie et permet de gagner du temps.
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